
Van: Erik van Zuylen [mailto:erikvanz@gmail.com]  

Verzonden: maandag 23 januari 2017 16:15 

Aan: Los - Kuzee, Leoniek 
CC: Roest, Wim; Toetie Vorenkamp- van de Westeringh; Inge Prins; Blom-de Ruiter, Caroline; 

Hoogenes, Petra; Kuijk, Hans van; Marjon Verkleij; Bram Strookman; Geurts, Ronald; Timmerman, 
Hanneke; Leest, Ed de; Maurits Depla 

Onderwerp: Re: bericht van wethouder de Leest aan de werkgroeo Participatie 

 

Beste allen, 

 

Het lijkt me goed om deze e-mail op 2 februari te agenderen. De wethouder houdt er namelijk 

geen rekening mee dat in dit geval de deadline voor onderzoeksuitvraag en profielschets voor 

de eerstvolgende vergadering is vastgesteld. Het is daarom heel logisch dat de 

werkgroepleden tussentijds informeren naar de voortgang, om niet het risico te lopen voor 

voldongen feiten te worden gesteld. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Erik  

 

2017-01-23 15:06 GMT+01:00 Los - Kuzee, Leoniek <LLos@alphenaandenrijn.nl>: 

  

Geachte leden van de werkgroep participatiewet, 

  

Hierbij stuur ik jullie namens de wethouder onderstaand bericht. 

  

  

Aan de leden van de werkgroep Participatiewet, 

  

Hierbij een korte reactie naar aanleiding van email van een aantal verontruste leden van de 

werkgroep Participatiewet. 

  

Naar aanleiding van deze mail heb ik contact opgenomen met Caroline Blom en voorgesteld 

om op korte termijn met elkaar te overleggen om te voorkomen dat er tussen werkgroep en 

college verschillende verwachtingen zijn en irritaties ontstaan. Graag werk ik goed met de 

werkgroep en alle andere stakeholders samen om onze nieuwe aanpak die is vastgelegd in 

het koersplan verder vorm en inhoud te geven. Over dat proces moeten we misschien nog 

nadere afspraken maken. Zo lijkt het mij vanzelfsprekend dat ik de werkgroep niet telkens 

mailto:LLos@alphenaandenrijn.nl


tussentijds informeer, maar voorafgaand aan en tijdens de werkgroepvergaderingen. Dat 

heeft ook te maken met het feit dat niet alleen de werkgroep adviezen geeft en suggesties 

doet, maar wij ook met andere stakeholders in gesprek zijn en om adviezen vragen. Ik heb 

Leoniek gevraagd om op korte termijn dit overleg te plannen. 

  

Wij zullen de griffie donderdag a.s. informatie sturen t.b.v. de werkgroep vergadering van 2 

februari. Daarin zullen wij onder andere terugkomen op de gedane toezeggingen en 

aanbevelingen. Ook zullen wij de vragen beantwoorden die wij van Ronald Geurts ontvangen 

hebben. 

  

Verder kan ik melden dat de dag na de werkgroep vergadering het college in principe al 

heeft ingestemd met het verzoek om AEF de onderzoeksopdracht over de positionering te 

laten uitvoeren. Ook hebben wij bij werkgevers en onderwijs om input over de profielschets 

gevraagd. Deze reacties zijn inmiddels binnen en worden nu verwerkt. 

  

  

Met vriendelijke groet, 

 

Ed de Leest 
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